



INTERNATIONAL WOMEN ARTISTS COUNCIL (INWAC)

世界女艺术家理事会

www.art-her.com

www.art-her.org



HER PRESENCE IN COLOURS

Asian/International Woman Artists Exhibitions Series

Presented by

Conservatory Fine Arts / International Women Artists Council (INWAC)

69, Lorong Indah, Taman Bukit Indah, 14000 Bukit Metajam, Penang, Malaysia.

Ms. Cheng Lan Mei (Chair of INWAC) Email Address: 2963215738@qq.com

Ms. Yoon Sook Fang (Secretary of INWAC) Email Address: sfyoan71@gmail.com

Adviser: Mr. Yeong Seak Ling. Email Address: ysl.artist@yahoo.com

Website: www.art-her.org

ARTIST FORM 艺术家表格

For women artists of Her Presence In Colours Exhibition only

Artist color-photo
艺术家彩色照片

Name 名字(中/英文)	(英文)	(中文)	
Date of Birth 出生日期		Place of Birth 出生地	
Passport No. 护照号码		Place of issue 签发地点	
Passport Expiring date 护照到期日期		Nationality 国籍	
Address and Postcode 地址和邮政编码			
Tel. 电话		Mobile 移动电话	
E-mail 电子邮件		Web-site 网站	
Occupation 职业			
Education 教育			
Title of artwork and year			
Medium of artwork 媒介		Size of painting 尺寸	
Price (USD) 价格		Painting created 年份	

Experiences related to art 与艺术家相关的经验	
Honors/Awards 荣誉和奖励	
Solo Exhibitions 个展	
Group Exhibitions 联合展览	
Important Collections 重要的藏品	

Please attach information separately when required. 需要时请单独附上信息

SUPPORTING MATERIALS - (Please tick to the item that you have completed)
支持材料 - (请勾(√)选您已完成的项目)

No.	Item 项目	Please tick 请勾 (√)
1	Completed Artist Form 已经填写完成艺术家表格	
2	One latest passport size photo 一张最新的护照尺寸照片(10cmX15cm)	
3	One digital Image of artwork (image size no less than 1MB JPEG 300 dpi) 一幅艺术作品的数字图像 (图像尺寸不小于 1MB JPEG 300 dpi)	
4.	Biography about the artist (not exceeding 300 words) 关于艺术家简介 (不超过 300 字)	
5	Registration Fee USD225 注册参展费用 USD225 (Not refundable 不可退还) Name of INWAA chairperson 分会主席名字 _____ date of payment 付款日期 _____	

Important: to submit the above items to your sub center chair person before 30th April 2020

重要提示：在 2020 年 4 月 30 日之前提交上述所有项目给你的分会中心主席。

ARTIST CONFIRMATION STATEMENT 艺术家确认声明

I hereby confirm that the above information is correct. I agree to participate in Her Presence In Colours XIII – International Women Artists Exhibition (HPiC XIV-San Francisco 2020) and agree to abide by the terms and conditions of exhibition.

我在此确认以上信息是正确的。我同意参加(第十四届世界女性艺术家联展)(HPiC XIV – San Francisco 2020) 并同意遵守展览的条款和条件。

I consent International Women Artists Council (INWAC) and its authorized organization/body to duplicate and use the information and materials provided for the purposes of printing and publishing in any form to the public, for the purpose of promoting women's art in the series exhibition of Her Presence In Colours.

我同意国际女性艺术家委员会 (INWAC) 及其授权组织/机构可以使用任何形式出版,复制图片和提供信息材料的使用权力 , 以促进妇女艺术系列展 (第十四届世界女性艺术家联展) 能够成功主办。

Artist name 艺术家名字 _____

Signature 签名 _____ Date 日期 _____

NOTE to The Chair person of sub-center 分会主席请注意:

1. Please return completed form together with the required materials for registration to INWAC Secretariat via your sub center chair person.
请通过您的分中心主席将完成的表格连同所需的注册资,发给 INWAC 秘书处。
2. The Chair person of sub-center will be in charge of the collection of forms and payment submitted by the artists of her own country. Then transfers the payment all in one time to the account as stated in “Terms & Conditions”.
分会中心主席负责收集本国艺术家提交的表格和付款。 然后按照“条款和条件”中的规定一次性将款项全部转入账户。

3. The sub center chairperson will send via email the registration forms of the artists together with a list of the artists/payment and a copy of the bank transfer receipt **before 30th April 2020**.

分会中心主席将在 **2020 年 4 月 30 日之前**，通过电子邮件发送艺术家的注册表格以及艺术家名单，付款和银行转帐收据副本发给 INWAC 秘书处。